
 

 

 

 سلمان الملك عن بالانجليزي بحث مقدمة

 

The history of countries and civilizations must comply with loyalty and 

gratitude to those whose hands and ideas were the reason for moving 

the country to the highest levels of sophistication and progress. King 

Salman bin Abdulaziz played a prominent role in the development and 

prosperity of the Kingdom, to complete the ancestral journey in the path 

of construction and civilization. 

 

  سلمان الملك عن بحث مقدمة ترجمة

 

 في أفكارهمو أيديهم كانت لمن والامتنان بالولاء يمتثل وأن بُد   لا والحضارات الدول تاريخ إن  

 واحدة السعودية العربية المملكة كانت وقد والتقدم، الرقي مراتب لأعلى البلاد نقل في السبب

ام من عديدة عصورًا تاريخها على مر   التي الدول من  أفعالهم على إنجازاتهم تشهد من الحُك 

 المملكة تطوير في بارزا دورا العزيز عبد بن سلمان الملك لجلالة كان وقد المحمودة،

 أبرز نتناول التالي بحثنا وخلال والحضارة، البناء بمسيرة الأجداد رحلة ليستكمل وازدهارها،

 :سلمان الملك جلالة عن المعلومات

 

 سلمان الملك عن بالانجليزي بحث

 

King Salman is one of the most prominent figures who contributed to 

radical changes in the history of the Kingdom, and he is the actual ruler 

of the Kingdom. Let us come up with the most important information 

related to His Highness King Salman: 

 

 سلمان الملك عن بحث ترجمة

 

 وهو المملكة، تاريخ في جذرية بتغييرات ساهمت التي الشخصيات أبرز أحد سلمان الملك يعد

 :سلمان الملك بسمو تتعلق التي المعلومات أبرز على يأتي فينا لنقف للمملكة، الفعلي الحاكم

 



 

 

 سلمان الملك هو من

 

He is Salman bin Abdulaziz bin Abdul Rahman Al Saud, of the ruling 

family Al Saud, as he is considered the twenty-fifth son of the sons of the 

founding King Abdul Aziz bin Abdul Rahman Al Saud, the twentieth ruler 

of the ruling family, and he is the seventh king of the Kingdom of Saudi 

Arabia, is one of the most prominent figures The important role of the 

ruling family, he was distinguished by his wise personality, and your 

intelligence, which made the prosperity and development of the 

kingdom. 

 

 سلمان الملك هو من ترجمة

 

 يعتبر حيث سعود، آل الحاكمة الأسرة من سعود، آل الرحمن عبد بن العزيز عبد بن سلمان هو

 الحاكم سعود، آل الرحمن عبد بن العزيز عبد المؤسس الملك لأبناء والعشرون الخامس الابن

 أبرز من يعد السابع، السعودية العربية المملكة ملك وأنه كما الحاكمة، للأسرة العشرون

 ازدهار بفضه صنع الذي وذكائك الحكيمة، بشخصيته امتاز الحاكمة، للعائلة المهمة الشخصيات

 .وتطورها المملكة

 

  وحياته سلمان الملك نشأة

 

The Custodian of the Two Holy Mosques was born in Riyadh on the 31st 

of December of the Gregorian year 1935. He studied in Riyadh and 

completed the complete seal of the Qur’an at the age of ten, one of the 

most closely related princes to King Abdul Aziz, as he was distinguished 

by his political acumen and personal strength since childhood. 

 

 وحياته سلمان الملك نشأة ترجمة

 للعام ديسمبر شهر من والثلاثين احدالو في الرياض مدينة في الشريفين الحرميين خادم ولد

 من العاشرة، عمر في وهو كاملًا  القرآن ختم أتم   وأن ه كما الرياض في درس ،1935 الميلادي

  .الصغر منذ الشخصية وقوته السياسية بحنكته أمتاز حيث العزيز، عبد للملك قربا لأمراء أكثر



 

 

 

  سلمان للملك السياسية الحياة

 

Prince Salman was known for his political acumen. In 1954, he headed 

the Emirate of Riyadh and continued in it for fifty years. In 2011, he was 

appointed Minister of Defense. In 2012, King Salman received the 

mandate of the covenant in the place of his late brother, Nayef bin 

Abdulaziz. 

 

 سلمان للملك السياسية الحياة رجمةت

 

 لمدة فيه واستمر الرياض إمارة 1954 عام في ترأس فقد السياسية، بحنكته سلمان الأمير عرف

 الملك استلم فقد 2012 عام في أما للدفاع، وزيرا تعيينه تم 2011 عام وفي عامًا، خمسون

 .العزيز عبد بن نايف الراحل شقيقه مكان العهد ولاية سلمان

 

 للمملكة حاكما سلمان الملك أصبح متى

 

After the death of King Abdullah bin Abdulaziz Al Saud - may his soul rest 

in peace - King Salman bin Abdulaziz took over the reins of power to 

become King of the Kingdom of Saudi Arabia on January 23, 2015, to 

complete the country’s development process, during which the country 

witnessed remarkable prosperity over the years. All humanitarian, social, 

scientific and educational levels. 

 

  للمملكة حاكما سلمان الملك أصبح متى ترجمة

 

 عبد بن سلمان الملك استلم -ثراه الله طيب-سعود آل العزيز عبد بن الله عبد الملك وفاة بعد

 العربية للمملكة ملكا 2015 عام يناير من والعشرين الثالث في ليصبح الحكم مقاليد العزيز

 على ملحوظا ازدهارا البلاد حكمه في شهدت حيث البلاد، تطوير مسيرة في ليكمل السعودية،

 .والتعليمية والعلمية والاجتماعية الإنسانية الأصعدة جميع

 



 

 

  سلمان الملك انجازات أبرز

 

King Salman presented the country with many remarkable 

achievements, most notably: 

 

Developing the role of women in Saudi society. 

Equality between men and women at all levels. 

Launching several entertainment projects. 

Establishing a large number of educational institutions such as 

universities and schools. 

Developing the investment environment 

  سلمان الملك انجازات أبرز ترجمة

 

 :أبرزها والتي الملحوظة، الانجازات من العديد للبلاد سلمان الملك قدم

 

 .السعودي المجتمع في المرأة دور تنمية

 .الاصعدة جميع على والمرأة الرجل بين التساوي

 .ترفيهية عمشاري عدة إطلاق

 .والمدارس كالجامعات التعليمية المؤسسات من كبير عدد انشاء

 .الاستثمارية البيئة تطوير

  سلمان الملك وأوسمة جوائز

 

King Salman has won several medals and awards for the development 

taking place during his reign. Among these honors are: 

 

 Disabled Children's Association Award. 

Bahrain Award for Humanitarian Action. 



 

 

Moroccan Medal of Intellectual Competence. 

The Golden Hand of Bosnia and Herzegovina. 

The Bosnian Medal of Islamic Giving of the First Class. 

Medal of the Greek Republic. 

 سلمان الملك وأوسمة جوائز ترجمة

 

 :الأوسمة هذه ومن عهده، في الحاصل للتطور وذلك وجوائز أوسمة عدة سلمان الملك حصد

 

 .المعوقين الأطفال جمعية جائزة

 .الإنساني للعمل البحرين جائزة

 .المغربي الفكرية الكفاءة وسام

 .الذهبي والهرسك البوسنة وسلم

 .الأولى الدرجة من الإسلامي للعطاء البوسني الوسام

 .اليونانية الجمهورية من وسام

  سلمان الملك عن بالانجليزي بحث خاتمة

 

King Salman had a prominent role in leading the Kingdom towards 

science and development approaches, during which the Kingdom 

witnessed a tangible development at all levels. With his wisdom and 

politics, he was able to contribute to the development and development 

of Saudi Arabia, to keep pace with the march of global countries, and 

preserved the Kingdom from all temptations and dangers. 

 

  سلمان الملك عن بحث خاتمة ترجمة

 

 خلاله شهدت حيث والتطور، العلم مناهج نحو المملكة قيادة في بارزًا دورًا سلمان للملك كان قد

 تنمية في يُساهم أن تهوسياس بحنكته استطاع فقد الأصعدة، جميع على ملموسًا تطورًا المملكة

 الفتن جميع من المملكة على وحافظ كما العالمية، الدول مسيرة بذلك لتواكب السعودية، وتطوير

 .والأخطار



 

 

 

 


